

Bitte füllen Sie eine der folgenden Anmeldungen aus und legen Sie diese zusammen mit der rosa Mitgliedskarte an einem der Ausgabestelle vor. So erhalten Sie eine Teilnehmerkarte oder eine Gastkarte, die beim Einlass zur Mitgliederversammlung vorzuweisen ist

**Anmeldung**  
zur Mitgliederversammlung der  
Anthroposophischen Gesellschaft vom 28./29. Dezember 2002

Mit der rosa Mitgliedskarte bestätige ich, Mitglied der während der Weihnachtstagung am 28. Dezember 1923 nach schweizerischem Vereinsrecht begründeten Anthroposophischen Gesellschaft zu sein. An ihrer ausserordentlichen Mitgliederversammlung vom 28./29. Dezember 2002, zu der der Vorstand nach Art. 10 der Statuten eingeladen hat, möchte ich als Mitglied teilnehmen und mein **Stimm- und Antragsrecht ausüben**. Dazu erhalte ich eine **Teilnehmerkarte**, die mich zur Stimmabgabe berechtigt.

Name: \_\_\_\_\_

Mitgliednummer:  
(siehe Rückseite der  
rosa Mitgliedskarte) \_\_\_\_\_

Unterschrift: \_\_\_\_\_

**Anmeldung als Gast**  
an der Mitgliederversammlung der  
Anthroposophischen Gesellschaft vom 28./29. Dezember 2002

Ich bestätige als Inhaber(in) der rosa Mitgliedskarte an der ausserordentlichen Mitgliederversammlung der Anthroposophischen Gesellschaft vom 28./29. Dezember 2002 teilnehmen zu wollen, zu der der Vorstand nach Art. 10 der Statuten der am 28. Dezember 1923 nach schweizerischem Vereinsrecht begründeten Anthroposophischen Gesellschaft eingeladen hat. Eine Anerkennung der rechtlichen Grundlage dieser Mitgliederversammlung meinerseits ist damit nicht verbunden. Dennoch erhalte ich für die Teilnahme an der Mitgliederversammlung eine **Gastkarte**, die mir **kein Stimm- und Antragsrecht** einräumt.

Name: \_\_\_\_\_

Mitgliednummer:  
(siehe Rückseite der  
rosa Mitgliedskarte) \_\_\_\_\_

Unterschrift: \_\_\_\_\_

You are kindly requested to fill out one of the following registration forms and to present it together with your pink membership card to co-workers at the designated tables. In exchange, you will receive a participant's or guest's card which is to be shown on entering the auditorium where the Extraordinary General Meeting for members will take place.

### Registration

for the Extraordinary General Meeting for members of the  
Anthroposophical Society on 28 and 29 December 2002

With the pink membership card I hereby confirm that I am a **Member of the Anthroposophical Society**, constituted according to Swiss association law during the Christmas Foundation Meeting on 28 December 1923. In the Extraordinary General Meeting for members, called by the Executive Council according to Article 10 of the Statutes, held on 28 and 29 December 2002, I wish to participate as a member as well as to exercise my **right to vote and to bring forward motions**. For this purpose, I have received a **participant's card** which entitles me to vote.

Name:

---

Member's number:  
(see back page of pink  
membership card)

---

Signature:

---

### Registration as guest

for the Extraordinary General Meeting for members of the  
Anthroposophical Society on 28 and 29 December 2002

As a holder of the pink membership card, I confirm that I wish to participate in the Extraordinary General Meeting for members of the Anthroposophical Society on 28 and 29 December 2002, called by the Executive Council according to Article 10 of the Statutes of the Anthroposophical Society, constituted according to Swiss association law on 28 December 1923. With this confirmation, I neither accept nor deny the legal status of this Extraordinary General Meeting for members. In order to participate in the Extraordinary General Meeting for members, I have received a **guest's card**. This card does not entitle me to vote or to bring forward motions.

Name:

---

Member's number:  
(see back page of pink  
membership card)

---

Signature:

---